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حسین دهقان گفته ما حتماً موشک میسازیم. جمهوری اسلامی در هیچ شرایطی روی توان دفاعی و عناصر قدرت ملی خود

با هیچ کس مذاکره نخواهد کرد.

وزیر دفاع سابق جمهوری اسلامی؛ 

حسین دهقان، وزیر دفاع سابق جمهوری اسلامی گفت:

موشک، نماد و محصولی از پشتوانه عظیمی است که در جوانان ما، دانشمندان ما و مراکز صنعتی ما وجود دارد. این توان
تعیینکننده است و در صحنه جهانی حرف میزند. آن موشک جنبه ظاهری این توان عمیق و گسترده است. آمریکاییها با

همین موضوع مخالفند و با موشک مخالف نیستند چرا که موشک را داریم. چه چیزی را باید از ما بگیرند؟ آن توان و قدرت بالا
را. به همین دلیل است که دانشمندان هستهای ما را ترور میکنند و خوشحال میشوند. آنان دنبال این هستند که عناصر قدرت
در جمهوری اسلامی شکل نگیرد و مستقر نشود. ما حتماً موشک میسازیم و متناسب با تهدیدات این کار را میکنیم. جمهوری

اسلامی در هیچ شرایطی روی توان دفاعی و عناصر قدرت ملی خود با هیچ کس مذاکره نخواهد کرد.

به گزارش اسپادانا خبر، او در گفتگو با خبرگزاری آسوشیتدپرس گفت:

ما هیچ وقت بنای برهم زدن چیزهایی که در برجام توافق کرده بودیم را نداشتیم اما چه کسی برجام را زیر پا گذاشت و از آن
خارج شد؟ اروپاییها چند سال است که بازی میکنند و وقتکشی کردند. حتی در میدانی که آمریکاییها میخواستند بازی

کرده و از خود هیچ عزم و ارادهای نشان ندادند. حال سوال این است که ما به تعهداتمان عمل کردیم و طرف مقابل ناقض
تعهداتش بود. در دوران برجام فرصتها و امکاناتی برای ما پیشبینی شده است. جمهوری اسلامی ایران تا به امروز براساس
همان ظرفیت حقوقی که در برجام برای ما توافق شده بود، عمل کرده است و خارج از آن عمل نکردیم. حال بحث این است

که برجام چه میشود؟ در ابتدا باید دید که برجام چه قدر زنده است و چه قدر قابل احیاست؟ کسانی که حرف از برجام
میزنند مقصودشان این است که برجام ۲ و ۳ را دنبال کنیم. ما چنین بحثی را در ادبیات خود نداریم و در فضای ذهنی سیاسی

ما نیست. اگر به برجام معتقدند، به صورت کامل به آن برگردند و اگر مشکلاتی را در این بازه زمانی به وجود آوردند جبران
کنند. به اعتقاد من در برجام، حق غنیسازی برای ملت ایران و استفاده صلحآمیز از آن کاملاً پذیرفته شده است. در آنجا هم

گفتیم که به سمت سلاح نمیرویم، نرفتیم و نخواهیم رفت. آنان از نظامیشدن بحث هستهای ما میترسند و جالب است
کسانی میترسند که خودشان آن را دارند و نمیخواهند دیگران داشته باشند. ما دنبال این سلاح نیستیم و نخواهیم بود. در
حقیقت در هیچ شرایطی ظرفیت دانشی و فناوری هستهای خود را برای کاربردهای صلحآمیز آن با کسی معامله نمیکنیم.

او ادامه داد:

انفجار تأسیسات هستهای نطنز یک خرابکاری صنعتی بود و این موضوعی قطعی است. کسانی که متولی نصب یک سری
تجهیزات بودند در زمانی تغییراتی را در آنجا ایجاد کردند که منجر به انفجار شده است.
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[1] برجامبرچسب ها: 
[2] نیروهای مسلح

[3] وزارت دفاع
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